POWER OF ATTORNEY
City of _______, _____________________________
____________________________, registered at: _____________________________________________________________________________, passport _____________________________, issued __________________________________, (hereinafter referred to as the Principal) hereby empowers the Agent: 
	 
	Full name
	Passport details

	1 
	
	


To represent the Principal’s interests at “DHL International” JSC, and to carry out, inter alia, the following actions:

· To receive from “DHL International” JSC shipments delivered and addressed to the Principal against DHL’s waybill № _____________________;
· To receive from “DHL International” JSC the necessary information about the shipments, delivered and addressed to the Principal against DHL’s waybill № _____________________;
· To sign for and on behalf of the Principal on the delivery slips both in hard and soft copies to confirm the act of receiving shipments, on inspection acts and any other documents processed when receiving shipments; 

· To receive, sign shipping and accompanying documents for the shipments delivered and addressed to the Principal against DHL’s waybill № _____________________;
· To pay for the services and costs of “DHL International” JSC (when applicable);

· To carry out any other actions related to execution of the present Power of Attorney, including attesting documents with the signature for and on behalf of the Principal.

The Power of Attorney has been issued for one (1) month (without the right to delegate powers herein).
I hereby certify and witness the signature of  __________________   __________________.

	
	
	
	

	
	Signature
	
	Full name

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


ДОВЕРЕННОСТЬ

г. _______, _____________________________
____________________________, зарегистрированный (ая) по адресу: _____________________________________________________________________________, паспорт _____________________________, выдан __________________________________, (далее - Доверитель), настоящей доверенностью уполномочиваю представителя: 
	 
	Ф.И.О.
	Паспортные данные

	1 
	
	


представлять интересы Доверителя в АО «ДХЛ Интернешнл» и осуществлять, в том числе, следующие действия:

· получать от АО «ДХЛ Интернешнл» грузы, доставленные на имя Доверителя по транспортной накладной DHL № _____________________;
· получать от АО «ДХЛ Интернешнл» необходимую информацию о грузах, доставленных на имя Доверителя по транспортной накладной DHL № _____________________;
· расписываться за и от имени Доверителя в доставочных листах на бумажном или электронном носителе в подтверждение получения грузов, в актах осмотра и любых иных документах, оформляемых при получении грузов; 

· получать, подписывать перевозочные и сопроводительные документы на грузы, доставленные на имя Доверителя по транспортной накладной DHL № _____________________;
· производить оплату услуг и расходов АО «ДХЛ Интернешнл» (если применимо);
· выполнять любые иные действия, связанные с исполнением настоящего поручения, включая заверение документов своей подписью за и от имени Доверителя.

Доверенность выдана сроком на 1 (один) месяц без права передоверия.

Подлинность  подписи гр. __________________   __________________ подтверждаю.

	
	
	
	

	
	Подпись
	
	Фамилия Имя Отчество

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


